
MENIGHEDSRÅDSMØDE, VEJLBY MENIGHEDSRÅD  
tirsdag den 25. juni 2024 

Til stede: 
Jette Andersen, Else Kragelund Holt, Jytte Thorsted, Henrik Klindt-Jensen, Connie Hjortshøj, 
Carl-Otto Johansen, Ane Bonderup, Johannes Raben-Beck, Tom Søndergaard,  
Eva Ryberg, Niels Sander Wienke, Charlotte Rønhoff 

Afbud fra:  
 
Desuden deltog: 
Else Marie Jepsen, Claus Borch 

 

Sager til beslutning 
 

Referat 

1.Henvendelse fra kordirigent Der nedsættes et udvalg bestående af 
Claus, Else og Charlotte. Udvalget mødes 
med dirigenten med henblik på en mulig 
nærmere samarbejdsaftale. 
 

2. Henvendelse fra AGF 
 

Der arrangeres indtil videre hjemmekampe 
henholdsvis den 23.02 og 16.03 2025. 
Ombygning af stadium starter 24. juni og 
fortsætter indtil 31.12. Vi undgår fortsat at 
planlægge koncerter på søndage i 2025. 
 

3 Orientering fra møde i Landsforeningen af 
Menighedsråd, juni 2024 
 
 

Else orienterede om emner fra mødet. To 
emner særligt relevante var drøftelse af: 
1: Mulighed for at flytte præstestillinger fra 
yderområder til byområder. 
2: Orientering v. kirkeministeren om 
kommission der undersøger problemer i 
folkekirken. 
 

3. Nyt fra præsterne 
 

Tidsregistrering for præsterne er aftalt på en 
nem og pragmatisk måde. 
Har deltaget i stiftspræstestævne, hvor der 
blandt andet blev orienteret om ”Himmelske 
dage” som afholdes den 29.05.2025 i 
Silkeborg. 
Har pause fra konfirmander i kommende 
skoleår. Til gengæld udbygges samarbejdet 
med gymnasiet og idrætshøjskolen. 



 
4. Nyt fra kontaktpersonen 
 

Tidsregistrering for medarbejdere løses 
indtil videre manuelt. Der drøftes i provstiet 
mulighed for: 
1: Intern vikarordning hvor x antal kirker 
afløser for hinanden. 
2: Vikarkorps administreret af Lisbjerg 
Kirkekontor.  
Sidstnævnte model kan være en mulig hjælp 
i Vejlby. 
 

5. Nyt fra udvalgene 
 

Kirkegårdsudvalget: Der er sendt tegninger 
med henblik på ønsker til ændringer på 
skovkirkegården. Er via provstiudvalg sendt 
til kirkegårdskonsulent. 
Aktivitetsudvalg: Vejlbykoret er informeret 
om at julegudstjeneste i år flyttes til cafeen i 
Folkehuset. 
Kunstudvalg: Fernisering den 15. 09. til 
høstfest. Bjarne Tinning udstiller. Efter jul 
udstiller Niels Anton Kjems. 
Henrik orienterede om musik med 
Musikstuderendes Kor. 
 

6. Eventuelt 
 

Husk Bioblitz 14/15 september. 
Provstiets grønne arbejdsgruppe har holdt 
møde ang. energieffektivitet  den 14.05.  
Næste temadag den 19.09 om grønne 
indkøb, inkl. Grønne buketter. 
Udflugt for MR + medarbejdere den 6. 
september. 
Henrik foreslår at få portrætter af de afgåede 
præster. Har fået tilsagn fra tre tidligere 
præster. 

7. Nyt fra medarbejderne 
 

 

7. Næste menighedsrådsmøde 
       

Tirsdag den 27. august. Mødet starter med 
en kirkegårdsvandring. 
Fremover rykkes MR-møderne til klokken 
17:00 
 

 

Referatet er godkendt af de tilstedeværende menighedsrådsmedlemmer.  

 


